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Питање постављено Савјету министара БиХ – „Почетком овог мјесеца, како смо могли 

видјети из медија, у посјети БиХ боравио је њемачки министар за привредну сарадњу и 

развој Дирк Нибел. Нажалост, овдје је наишао на недопустиво лош пријем, па смо тако 

имали ситуацију да су њемачки медији објавили да је БиХ показала неучтиву 

незаинтересованост за његову посјету. И при томе су навели да је Њемачка један од 

наших најважнијих билатералних партнера. 

 Ја подсјећам да је Босна и Херцеговина у прошлој години у спољнотрговинској 

размјени имала највећи извоз у Њемачку. Занима ме зашто се нико из Савјета 

министара БиХ није удостојио да разговара са господином Нибелом?“ 

 


